
 

 

Besvarelse af spørgsmål 700 (SUU alm. del), som Fol-
ketingets Sundhedsudvalg har stillet til indenrigs- og 
sundhedsministeren den 31. august 2007 
 

Spørgsmål S 700: 
"Er ministeren på noget tidspunkt blevet rådet af Sundhedsstyrelsen til at 

nedsætte behandlingsfristen fra 2 til 1 måned? I bekræftende fald, hvornår 

og med hvilke argumenter." 

 

Svar:  
Nej, og jeg henviser i øvrigt til min besvarelse af spørgsmål 698. 

Indenrigs- og Sundhedsministeriet 
Dato: 27. september 2007 

Kontor: Regional sundhed 

J.nr. 2007-1200-166 

Sagsbeh.: jvb 
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